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在国际商用仲裁领域，法律英语术语的精确性和清晰性是争端解决的大厦的基础。本文深

入研究了法律英语的复杂性，考察了其独特的语言特征，以及它对从业者、学者和机构所带来的

挑战。通过批判性地分析仲裁协议、程序规则和仲裁裁决中的关键术语结构，本文的目的是阐明

这种特殊语言的复杂性及其对国际商业纠纷的公平性、效率和可执行性的影响。
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Abstract: In the field of international commercial arbitration, the accuracy and clarity of legal English terms is 

the  basis of the building of dispute settlement. This paper explores the complexity of legal English, examining its 

unique linguistic characteristics and the challenges it poses to practitioners, scholars and institutions. By critically 

analyzing the critical terminological structure in arbitration agreements, procedural rules, and arbitration awards, 

the purpose of this paper is to clarify the complexity of this particular language and its impact on the fairness, 

efficiency, and enforceability of international commercial disputes.
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